

主日崇拜程序

序	樂	司琴
Prelude		Pianist
唱	詩	496 到主聖殿中
Praise	We Have Come Into His House	Congregation
禱	告	1 領會
Prayer		Liturgist
唱	詩	501 至高真神
Praise	Be Exalted, O God	Congregation
讀	經	帖撒羅尼迦前書 2:10-13
Scripture	I Thessalonians 2:10-13	Congregation
兒童主日學開始 Children are dismissed for their Sunday School		
證	道	Thoughts on a Christian Co-worker
Sermon		古柏恩執事
唱	詩	101 充滿我
Praise	Fill Me Now	Congregation
奉	獻	Betty Tong
Offertory		Daniel Liu
報	告	領會
Announcements		Liturgist
彼此問安	我以主的愛真誠來愛你	會眾
Greetings		Congregation
三一頌		會眾站立
Doxology		Congregation
祝	禱	劉再生牧師
Benediction		Rev. Solomon Liu
阿	們	會眾站立
Amen		Congregation

本週事奉表(2010年5月16日 10:30AM)

證道 Sermon	Deacon D Krueger	兒童照顧 Children Care	任偉良執事
翻譯 Interpreter	David Yip	成主班 Adult	劉再生牧師
領會 Liturgist	魏忠友執事	兒主班 Children	羅鶯生、葉玉卿
翻譯 Interpreter	任偉良執事		任偉良、Betty
司琴 Pianist	David Wei	午餐 Lunch	Mary
招待 Usher	陳慕全/葉玉卿		陳靄芬姊妹
Power Point	劉丹輝弟兄		崔洪霞姊妹
音控 Audio	劉智輝弟兄	5/21 週五團契 領會	魏忠友執事
司獻 Offertory	Betty Tong	Friday Snack	湯重蔭姊妹
	Daniel Liu		葉玉卿姊妹

報告事項

1. 歡迎初次蒞會參加崇拜的來賓與弟兄姊妹，願主賜福。
2. 感謝主保守，上主日公園崇拜，在好天氣中充滿喜樂地進行；有陳慕全弟兄外甥女婿初次參加崇拜，願主保守賜福。
3. 郝軍弟兄(錢鷹姊妹友)闔家、任銘弟兄(劉然姊妹友)在遠志明牧師佈道會決志信主，分別在就近教會聚會，感謝主，願主堅固他們的信心。
4. 今日午餐後召開執事會，請參加。
5. 週五(5/21)團契聚會為希伯來書查經，由葉衛平弟兄帶領，請參加。
6. 本週請為五個家庭(肢體)代禱——劉再生牧師家、劉偉弟兄家、劉曉謙女士家、劉艷飛姊妹家、衛新濰弟兄家。
7. 下主日(5/23)崇拜邀請Rev. Skinner分享宣教事工；中午為易小敏姊妹新婚感恩愛筵團契，請參加。
8. 第五主日(5/30)為信徒見證主日，請預備心為主見證。
9. 為建堂工作迫切代禱，求主保守——* 感謝主，在降雨前市府已完成排水溝修復工程；* 工地北側土地補強的設計與施工；* 西側車道與停車場工程進行中；* 鋼鐵結構組建工程；* 氣候、工程進度與工地安全；* 建堂經費需要。
10. 為中國短宣事奉及隊員代禱——A隊(6/16-7/4)古柏恩執事、古瑪麗姊妹、王苑姊妹、童依、童樂；B隊(7/1-19)陳慕全弟兄、葉玉卿姊妹伉儷。
11. 為(8/11-17)溫哥華青宣夏令營代禱。青宣隊員訂5/30(主日)午餐時間舉辦募款義賣，項目包括臨時褛姆、自製西點等，請參加、支持。
12. 饒敏西姊妹今(5/16)日畢業，秋季進入UC Berkley深造，感謝主，求主保守回德州旅程。
13. 肢體關懷與代禱：* 為身體欠安的肢體代禱——魏忠友執事週三腰椎手術、Hershel弟兄母親、陳紫屏姊妹。* 為暑假遠行肢體代禱——馮蓓蒂姊妹闔家週四赴台灣；陳彩平姊妹在台灣、楊恭生弟兄伉儷在歐洲、吳斌姊妹在上海。* 為劉艷飛姊妹、Hannah Krueger妊娠代禱。

May. 12, 19, 26	Lewisville 東北	North 北區	South 南區
Prayer Meeting	Ernest Wu	David Yip	Alan Yam
週三家庭禱告會	吳文正執事家	葉衛平弟兄家	任偉良執事家

Announcements

1. Welcome friends, brothers, and sisters who are worshipping with us for the first time. May God bless you.
2. Thank Lord's grace for provided good weather and a joyful worship in park on Last Sunday. We had Bro. CH Chernly's niece and her husband to worship with us for the first time, may God bless them.
3. Bro. Jun Hao's family (Ying Qian's friend) and Bro. Ming Ren had decided to believe in Christ, and join churches, thank Lord, may He strong their faith.
4. After lunch today, there is a deacons meeting, please attend.
5. This Friday (5/21) fellowship will be Bible study of the Book of Hebrew, led by Bro. David Yip, Please attend.
6. Please pray for these five families this week: Rev. Liu and family; Bro.

榮耀華人浸信會

Glory Chinese Baptist Church

二〇一〇年五月十六日 May 16th, 2010

- Wei Liu and family; Ms. Xiaoqian Liu and family; Bro. Nic Stanoschek and family; Bro. Xinwei Wei and family.
- Next Sunday (5/23) Rev. Skinner will come to share overseas ministry; and a thanksgiving love meal fellowship for Sis. Xiaomin Yi's marriage will be held at noon, please attend.
 - The fifth Sunday will be believers testimony Sunday, please prepare your heart to testify God.
 - Please continue to pray for the church building: Thank the Lord, city had finished the construction of rebuild drainage wall before the rain came; The Northern soil protection plan and construction; * Construction of southwest parking lot and fire lane. * Steel building structure construction. * Appropriate weather, construction progress and safety. * Funding needs.
 - Pray for China short term mission: * A team (6/19-7/4) Dennis & Mary, Yuan Wang, Scott and Betty. * B team (7/1-19) Bro. & Mrs. C.H Chernly.
 - Please keep praying for Vancouver Youth Mission Camp on Aug 11-17. The Vancouver Mission Team is hosting a service/items auction on 5/30 during lunch time. Items vary from babysitting service to homemade cookies. We welcome donations of any kind! Please stay for the auction to support mission team! See Matt/Nancy/Vicky for more detail. ◦
 - Sis. Minxi Rao graduate from University of Duke today(5/16) and will start graduate study in UC Berkley on fall, thank Lord, may He keep them with a safely return driving.
 - Intercessions: * Those who are in physic weakness: Deacon John Wei's spine surgery on Wednesday; Bro. Hershel Johnson's mother; Sis. Joyce Chan; * Pray for travel in summer: Sis. Jessica Feng and family's trip to Taiwan this week; Bro. and Mrs. Chisheng Yang's in Europe; Sis. Julie Feng in Taiwan; Sis. Bin Wu in Shanghai. * Sis. Yanfei Stanoscheck and Sis. Hannah Krueger in pregnancy.



萬民禱告的聖殿 The House of Prayer for All Nations
 聖潔平安的祭壇 The Altar of Holiness and Peace
 真理福音的基磐 The Foundation of Truth and Gospel
 成全聖徒的燈台 The Lamp for Perfecting the Saints

上週統計 Last Week's Statistics (2010年5月9日) 母親節

主日崇拜 Sunday Worship	102人	姊妹會 Women Group	18人
禱告會 Prayer Meeting	12人	週五團契 Friday Fellowship	22人
奉獻 General Offering	1978.00; Building 510.00; Vancouver 50.00; China 339.00		

下週事奉表 Next Week's Services (2010年5月23日)

證道 Sermon	劉再生牧師	兒童照顧 Children Care	任偉良執事
翻譯 Interpreter	胡剛弟兄	成主班 Adult	劉再生牧師
領會 Liturgist	周玉蘭姊妹	兒主班 Children	羅鶯生、葉玉卿
翻譯 Interpreter	楊錦花姊妹	午餐 Lunch	任偉良、Betty
司琴 Pianist	Scott Tong	5/28 週五團契 領會	湯衍萃姊妹
招待 Usher	陳慕全 / 葉玉卿	5/29 週六分區小組	周玉蘭姊妹
Power Point	Luoman & Mansi	團契	王苑姊妹
音控 Audio	劉智輝弟兄		暫停
司獻 Offertory	Vincent Ho Tiger Yang		N 待 定 E 周金春 W 劉 偉 S 古柏恩

Solomon Liu Pastor 劉再生牧師 (817) 595-5773
Ernest Wu Deacon 吳文正執事 (469) 322-4351
Dennis Krueger Deacon 古柏恩執事 (817) 551-7241
Ivan Ho Deacon 何森泉執事 (817) 346-3278
Alan Yam Deacon 任偉良執事 (817) 561-4964
John Wei Deacon 魏忠友執事 (817) 281-6047
David Sheng Deacon 盛亦煒執事 (682) 502-6131
Mary Krueger Youth Ministry 古瑪麗姊妹 (817) 551-7241

3941 Parchman St.
 North Richland Hills
 TX 76180-8803
 (817) 614-8956
glorycbc.org
glorycbc@hotmail.com